
Referat Soknerådsmøte  
  

Stad: Sakristiet Ålvik kyrkje  
Dato: tirsdag 26.11.2024 
Kl: 17:30 – 19:30  
Tilstede: Ida, Marie, Brigt, Gunnveig, Arvid  
 

40/24 Innkalling godkjent 
 

41/24 Referat godkjent 
 
42/24 Orienteringssaker 

• Julekonsert 10. desember med Laudamus, Kor i alle dager, 
Ålvik musikklag og kanskje noen fra kulturskulen. 
Soknerådet er ikke med i år. Kollekten til inntekt for 
soknerådsarbeid og Brigt skal ha tale. 

• Kvam felleskirkelige råd har oppretta ein gaveordning til 
trosopplæring pga trange økonomiske tider. Blir lagt inn i 
programmet for lysmesse og i gudstjeneste hefte.  

• Fra Fellesrådet, enighet om at lyset utenfor må være på, pga 
forsikring og lys for trygghet og sikkerhet.  
 

43/24 Evalueringer 
• Gudstjenester 

o Ok deltakelse på gudstjenester i høst  
• Trosopplæring 

o Konfirmantene har deltatt aktivt på gudstjenestene.  
• Strikketreff 

o 2. Oktober  
o 6. november  

▪ Gunnveig var på strikketreff, kom flere på begge 
treffene 

▪ Lisbeth sjekker med Haukeland for levering 
• Soknemøte, liturgi 

o 21 oppmøtte 
o Enstemig vedtatt, også i Øystese, for at det er lik liturgi 

 
44/24 Sokneprest stilling  

• Roar går opp til 75% etter nyttår og Brigt brukes mer til 
arbeid på Voss, men fortsetter konfirmantarbeidet fram til 
sommeren   

• Ingen søkere på 4 gangs utlysning. 



• Forslag om at man endre utlysning til at den kan være åpne 
for studenter som har fullført de første årene, PUU (prest 
under utdanning). En stilling der de blir ansatt 100%, 
frikjøpt 40% for studie over 4 år og binder seg til å jobbe to 
år etter ordinering. Totalt 6 år. I praksis er det ikke økonomi 
til å frikjøp, slik at aktivitet reduseres i alle sokn i Kvam.  

o Enstemmig vedtatt at dette blir tatt med inn i utlysning 
at PUU. Ålvik sokneråd ber bispedømmet ved neste 
utlysning at de tar inn formulering om at PUU også kan 
søke på stillingen.  

 
45/24 Fordeling av praktiske oppgaver, kommende 
arrangementer 

• Ljosmesse 1.desember 
o Ida kan være kirkevert og dele ut program  
o Fakkeltog ned til torget og kaféen  
o Konfirmantene blir med på fakkeltoget  
o Skulemusikken skulle ordne fakler til konfirmantene og 

til håndtering av faklene. Det ligger også noen fakler i 
kirken (Aud har ordnet).  

o Skulemusikken ordner kaféen  
• Skulegudstjeneste 18.desember 
• Julaften kl 14:30 (om det ikke er satt opp noe annet, offer til 

Kirkens Nødhjelp) 
o Kan være behov for hjelp til å dele ut program.  

 
46/24 Hente opp juletre, krybbe etter 1.desember før julekonsert 
10.desember.  

• Blir 07.desember kl 11 med de som kan stille.  
• Ta ned krybbe fredag 3. januar kl 13.  

 
47/24 Gudstjenste 2025, fordele offer, kirkekaffe på hvilke 
gudstjenster.  
 Resten av offermottakere bestemmes på neste 
soknerådsmøte 
Oversikt (med forbehold om endringer) 

• 12.januar Trosopplæringsarbeid i Kvam. Kirkekaffe 
• 9. februar  
• 23 februar Årsmøte Kirkekaffe. 
• 16. mars kanskje Heims musikklag?  
• 6 april  
• 21.april, soknerådet foreslår at det går ut.  



• 1 mai 
• 11.mai konfirmasjon 
• 17 mai ?? Dikusjon om den går ut, pga av organist situasjon 

kl 14 som er aktuelt. For seint for å trekke folk. Ønskes 
tidligere tidspunkt, men blir vanskelig. Avhengig av å snakke 
med komiteen 

• 15 juni Utegudstjeneste på Storhaug? Kirkekaffe 
• 24 aug 
• 7 sep (konfirmasjon presentasjon) 
• 21. sept 4 årsbok  
• 12 oktober  
• 2. november kl 17 (minnegudstjeneste)  
• 16. nov kl 17/18 Lysmesse og julekonsert??  
• 24 desember kl 16:30  

 
48/24 Strikkekafe, datoer 2025 Gunnveig kan være med 

o Onsdag 5 februar 18:00 – 20:00  
o Onsdag 5. mars 18:00 – 20:00 
o Onsdag 2. april 18:00 – 20:00 
o Innkjøp av garn for neste år, Marie ordner  

 
49/24 Økonomi orientering 

• På grunn av penger til bårehus som har blitt overført til 
soknerådet har vi litt mer på konto enn inngangen til året. 
Nå har soknerådet 20 176 kr på konto 

o Inntekt fra offer, utgift til kaffe, garn, musikk, benker, 
utgift til fellesrådet.  

 
50/24 Årsmøte, sette dato 

• 23.februar etter gudstjenste 
o Kyrkjekaffe  

• Soknerådsmøte (med forbehold) 
o tirsdag 4.februar kl 17:30  
o tirsdag 25.mars kl 17:30  
o tirsdag 29.april 17:30  
o tirsdag 3.juni 17:30?  

 
51/24 Eventuelt 

• Fins det steder å søke midler til ledlys, kan spare mye 
strøm? Kan ikke søke sparebankstiftelsen. Kanskje 
kommunen? Koster ca 150 000 kr.  



• Arvid: Problem med kirkeporten, bør på listen med 
vedlikehold. 

o Takrennene er i elendig forfatning, gjør skade på vindu.  
o Det er kobberrenner og bør erstattes. Om de ikke kan 

erstattes, iallefall repareres.  
▪ Beste er alminumsrenne fra Flotve 

• Ca 6-7000 kr.  
o Arvid hører med Olav  

• Etterlysning av bilder av prestene 
o Få de tilbake på veggen i sakristiet 


